

# 8天7晚 魅力重庆·长江三峡上水武隆



全程  
无购物

## 第一天 吉隆坡 → 重庆

机上用餐 / 晚餐

诺富特酒店或同级5★

飞往重庆，抵达后，晚餐后送入酒店休息。

## 第二天 重庆 → 宜昌-游船

早/午 / 晚餐

美维凯珍号游船5★

早餐后，游览【解放碑步行街】【洪崖洞吊脚楼】外观【国泰艺术中心】中餐后，乘高铁二等座前往宜昌，抵达后，游船公司安排车送码头上游船。

## 第三天 长江三峡

早/午 / 晚餐

美维凯珍号游船5★

游览【三峡大坝】2007年被国家旅游局评为首批国家5A级旅游景区。客人下船上岸乘车前往大坝区最高顶坛子岭观景。行程完毕，返回游船，游船继续开航，经过壮观的三峡大坝五级船闸。

## 第四天 长江三峡

早/午 / 晚餐

美维凯珍号游船5★

早餐后，换小船游览【神女溪】游船经过长江三峡【西陵峡】【巫峡】【瞿塘峡】晚餐后，游船文艺演出。

## 第五天 长江三峡

早/午 / 晚餐

美维凯珍号游船5★

早餐后，上岸游览【酆都双桂山】晚上船长欢送晚宴。

## 第六天 重庆 → 武隆 → 南川

早/午 / 晚餐

武隆金科酒店或同级5★

早餐后，乘车赴武隆游览誉为“南国第一牧原”和“东方瑞士”的【仙女山国家级森林公园】(含小火车)后前往张艺谋影片《满城尽带黄金甲》唯一外景地、国家5A级景区、世界上最大的天生桥群、世界第二大天坑群——【天生三桥】(含环保车+下行电梯,含电瓶车)，入住酒店。

## 第七天 南川 → 重庆

早/午 / 晚餐

诺富特酒店或同级5★

早餐后，乘车前往重庆市區，中餐后，游览【磁器口古镇】体验【李子坝轻轨穿楼】【人民广场】外观【人民大礼堂】晚餐品尝鸳鸯火锅，入住酒店。

## 第八天 重庆 → 吉隆坡

早 / 机上用餐

早餐后，乘车前往机场 乘机回吉隆坡。

自费(自愿) ◆ D3 游览三峡人家RMB 295/人 ◆ D4 游览白帝城RMB 295/人 ◆ D5 酆都鬼城RMB 296/人

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CKYTZ (Updated: 01 JUN 2024)

# 8D7N Charming Chongqing-Yangtze River Three Gorges Wulong



**DAY 1** Kuala Lumpur → Zhongqing MOB / D

**Novotel Chongqing or Similar 5★**

Arrive in Chongqing by flight. Upon arrival, have dinner and then transfer to the hotel for rest.

**DAY 2** Zhongqing 🚆 Yichang- Cruise B / L / D

**Victoria Jenna Cruise 5★**

After breakfast, visit [Jiefangbei Pedestrian Street] [Hongyadong Diaojiailou], outlook [Cathay Art Center]. After lunch, take the second-class high-speed train to Yichang. Visit the cruise company will arrange a car at the tourist center to take you to the pier for a cruise trip.

**DAY 3** Three Gorges of Yangtze River B / L / D

**Victoria Jenna Cruise 5★**

Visit the [Three Gorges Dam] The Three Gorges Dam Tourist Area, located in Yichang City, Hubei Province, was officially opened to the public in 1997. In 2007, it was rated as the first batch of national 5A-level tourist attractions by the National Tourism Administration. It currently has Tanziling Park, 185 Park and Diversion Memorial Park, with a total area of 15.28 square kilometers.

**DAY 4** Three Gorges of Yangtze River B / L / D

**Victoria Jenna Cruise 5★**

After breakfast, transfer to a boat to visit the [Goddess Creek] and cruise through the [Three Gorges of the Yangtze River], [Xiling Gorge], [Wu Gorge], [Qutang Gorge] After dinner, there will be a cultural performance on the cruise.

**DAY 5** Three Gorges of Yangtze River B / L / D

**Victoria Jenna Cruise 5★**

After breakfast, go ashore to visit [Fengdu Shuanggui Mountain] and have a farewell dinner with the captain in the evening.

**DAY 6** Zhongqing 🚆 Wulong 🚆 Nanchuan B / L / D

**Rongrong Jinke Hotel or Similar 5★**

After breakfast, drive to Wulong to visit [Fairy Mountain National Forest Park] known as "The First Pasture in the South" and "Oriental Switzerland" (including a small train) and then go to the Zhang Yimou's film "The City of Golden Armor" Land, national 5A-level scenic spot, the world's largest Tiansheng Bridge Group, the world's second largest Tiankeng Group - [Third Tiansheng Bridge] (including down elevators + sightseeing cars). Check into the hotel.

**DAY 7** Nanchuan 🚆 Zhongqing B / L / D

**Novotel Chongqing or Similar 5★**

After breakfast, take a bus to Chongqing city. Visit [Ciqikou Ancient Town] and experience [Liziba Light Rail Passing Through the Building], [People's Square]. Outlook [The Great Hall of the People], enjoy Hot Pot for dinner and check into the hotel.

**DAY 8** Zhongqing → Kuala Lumpur B / MOB

After breakfast, drive to the airport for your flight back to Kuala Lumpur.

<b>Optional</b>	◆ D3- Visit Sanxia RMB 295/pax	◆ D4-Baidi City RMB 295/pax
	◆ D5-Hedu Ghost City RMB 296/pax	

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

**Tour Code: 8CKYTZ** (Updated: 01 JUN 2024)



神州国际旅游(马)有限公司  
**ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD** (203165-T)  
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529  
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
**HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD**  
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578